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Název  Komise stavební a pro územní plánování 

Datum konání 25.5.2016 

Místo konání Šlapanice, zasedací místnost MěÚ 

Přítomni Kincl, Růža, Řezníčková, Strnadová 

Hosté  

Omluven Novák, Hermann, Vavro 

Program 

1. Administrativní body 
2. Kontrola úkolů 
3. Nové podněty z RM 
4. Diskuse a podněty od členů komise,  
5. Různé  

Obsah 

 
Zasedání komise je usnášeníschopné.  

1. Zapisovatelkou určena A. Řezníčková, ověřovatelem P. Růža  
Program zasedání schválen všemi přítomnými 

2. Kontrola úkolů 
- Hodnotící komise k městskému mobiliáři se zúčastnila A.Řezníčková 
-  
3. Nové podněty z RM 

- Zadání  architektonické vyzvané soutěže „Městský park Šlapanice“ 
Park Riegrova – návrh navržen v plánu investic 1,5 mio. Proběhla diskuse, 
návrh bez připomínek.  

- Revitalizace zeleně intravilán a založení krajinných prvků extravilán:  
o Komise doporučuje důsledně naplánovat do rozpočtu města nejen 

investiční zdroje, ale i prostředky na provozní údržbu, a to nejen po 
dobu povinné udržitelnosti, ale očekávané životnosti investice.  

o Dále doporučuje všechny návrhy ohledně zeleně zpracovávat 
v odborné spolupráci se znalcem pro rostliny.     

- Cyklotrasy: návrh členové komise prostudovali a vzhledem k celkové 
koncepci navrhují projednat návrh společně se starostkou města na 
následujícícm zasedání KSÚP.    

.  
4. Nové podněty:  
- V zápise RM č. 43 bylo chybně uvedeno stanovisko Komise stavební a ÚP 

ve věci žádosti o stavbu garáží Švehlova.  
- RM rozhodla o povolení přípojek na ulici Akátová/Jiříkovská, na pozemku, 

který není určen k zástavbě dle ÚP. 
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- Petr Růža navrhuje k projednání bod oceňování pozemků v majetku města. 
Navrhujeme projednat na následujícím zasedání za přítomnosti starostky 
města.  

 
5. Různé.  
- Komise vznáší připomínku k formě oprav chodníku na Švehlově – bez 

výměny obrubníků lze předpokládat, že investice do oprav bude v krátkém 
čase znehodnocena.  

- KSÚP ukládá předsedkyni aktualizovat stav řešení podnětů na základě 
podkladů od starostky města.. 
Dále ukládá předsedkyni projednat při setkání přesedů komisí 9.6. návrh na 
změnu systému tabulkového zpracování podnětů. Komise RM jsou 
poradním orgánem RM, nikoliv výkonnou složkou. Tato činnost by měla být 
řešena administrativou úřadu.   

 
 

  
 

Vyhotovil: Alena Řezníčková                              Ověřil: Petr Růža 

Zpracováno a ověřeno elektronicky 


